
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości  

                                                                 z dnia  5 grudnia 2012 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 5 grudnia 2012 roku siedzibie Urzędu Gminy Krupski 
Młyn przy ul. Krasickiego 9 w Krupskim Młynie. 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Przewodniczący Komisji – Henryk Brodziak, 
Wiceprzewodniczący Komisji – Bogdan Huczko, 
Członek Komisji -   Wojciech Kruk, 
Członek Komisji – Klaudiusz Kruszewski, 
 
W posiedzeniu wzięli również udział:  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss 
Wójt Gminy – Jan Murowski  
Zastępca Wójta – Stefan Hajda 
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza, 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji – Piotr Gruszka, 
Główny Księgowy Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji – Anna Bronowicka,  
Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Maria Bania 
 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia a 
następnie wnioskował o rozpoczęcie posiedzenia od przedstawienia przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beatę Plazę informacji na temat projektów uchwał Rady, 
dotyczących nowych zasad gospodarowania odpadami na terenie gminy. Członkowie Komisji 
przychylili się do przedstawionej propozycji i  posiedzenie rozpoczęto  od wysłuchania informacji na 
temat nowych zasad gospodarowania odpadami.  
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza przedstawiła radnym 
szczegółowe zasady gospodarowania odpadami oraz projekt regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie gminy, który po uchwaleniu zastąpi  dotychczas obowiązujący.  
Przewodniczący Rady Gminy pytał czy w 2012 roku były jakieś prace związane z wymianą 
wodomierzy?  Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza wyjaśniła, 
że nie ale  w 2013 roku zaplanowano  kwotę 10 tys. na wymianę części wodomierzy w Potępie.  
Przewodniczący Rady powiedział, że może warto byłoby zastanowić się nad zamontowaniem filtru 
samopłuczącego za licznikiem wody.  
 
Ad. 1. 
 Zapoznanie się oraz sformułowanie opinii i wniosków dotyczących projektu uchwały 

budżetowej na 2013 rok.  

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały budżetowej na 2013 rok i przedstawiła jego 

główne założenia. Poinformowała jednocześnie, że nowy budżet na 2013 rok jest budżetem bardzo 

trudnym, bo opiera się przede wszystkim na prognozach, wskaźnikach i przewidywaniach.  

Wójt Murowski dodał, że niektóre wydatki są niedoszacowane, tj. m.in.: wydatki na MZKP czy 

wydatki związane z funkcjonowaniem placówek oświatowych.  

Następnie Przewodniczący Komisji  udzielił  głosu, zaproszonemu na posiedzenie Komisji, 

Dyrektorowi GOKSiR – Piotrowi  Gruszce, który przedstawił  zaplanowane wydatki na zadania 

Ośrodka w 2013 roku.  Dyrektor GOKSiR stwierdził, że pomimo wnioskowanej  w projekcie budżetu 

na rok 2013  kwoty  380 000,00 zł. na wydatki  w ramach, której miało  się znaleźć m.in.: utrzymanie 



basenu, organizacja imprez sportowych oraz środki związane ze zwiększeniem płac w związku z 

zatrudnieniem dodatkowych osób (tj. zastępcy dyrektora), w projekcie  budżetu  gminy na 2013 rok 

znalazły się środki mniejsze. W tej sytuacji może się okazać, że w ciągu nowego roku budżetowego  

zabraknie środków na niektóre zadania  GOKSiR-u. Dodał również, że należałoby dokonać zmiany 

zapisów  § 22 pkt. 2, Statutu  GOKSiR mówiącego o prowadzeniu przez Ośrodek kont jednostek 

budżetowych.  

Radny Bogdan Huczko pytał kiedy odbędzie się konkurs na Zastępcę Dyrektora GOKSiR-u? Wójt 

Gminy odpowiedział, że jeszcze w grudniu lub w pierwszej połowie  stycznia 2013 roku.  

Radny Bogdan Huczko chciał się dowiedzieć, czy przewidziano w projekcie budżetu Ośrodka na 2013 

rok  jakieś dochody związane z  prowadzeniem  kortów tenisowych, hali sportowej, basenu czy Sali w 

Domu Kultury w Potępie? Zaproponował jednocześnie, aby próbować poszukać nowych form i źródeł 

pozyskiwania funduszy na prowadzenie działalności  Ośrodka w jego nowej strukturze.  

Dyrektor GOKSiR przyznał, że koszty użytkowania nowych obiektów będą spore a pozyskane środki 

pieniężne pochodzące  z dzierżawy czy wynajmu nie będą wystarczające na utrzymanie obiektów  czy  

tym bardziej na wypracowanie zysku. Należy prowadzić działalność w taki sposób, by zwróciły się 

chociaż w części koszty utrzymania obiektów.  

Bogdan Huczko podkreślił, że realizowane  ostatnio w naszej gminie  inwestycje pochłonęły znaczne 

środki finansowe i dlatego teraz należy bardzo dobrze się przygotować do tego aby móc z nich 

racjonalnie i rozsądnie korzystać, mając na względzie potrzeby mieszkańców gminy.  

Zastępca Wójta przypomniał, że aby dobrze gospodarować i zarządzać obiektami sportowymi należy 

zacząć od stworzenia regulaminu zawierającego zasady korzystania z obiektów  oraz zasady 

odpłatności. Należy najpierw spróbować skupić się na próbie pozyskiwania środków  przeznaczonych 

na obniżenie kosztów utrzymania obiektów, natomiast w dalszej perspektywie czasowej można 

również pomyśleć o zarabianiu na nich. Stąd właśnie w projekcie budżetu gminy na 2013 roku 

pojawiły się środki na wyposażenie kuchni w Domu Kultury w Potępie, co powinno ułatwić 

korzystanie z sali już wcześniej wyremontowanej.  

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na znaczne koszty utrzymania obiektów oraz podkreślił, 

że  nowo powołany Zastępca Dyrektora GOKSiR  powinien być przede wszystkim menedżerem i to on 

głównie powinien zająć się organizacją i koordynacją imprez odbywających się na terenie gminy.  

Bogdan Huczko powiedział, że taka osoba powinna działać bardzo sprawnie a nad jego pracą nadzór 

powinien sprawować Dyrektor GOKSiR – odpowiedzialny w całości za działalność Ośrodka.  Oczekiwał 

od Dyrektora  prezentacji  planów, wizji i zamierzeń związanych z funkcjonowaniem GOKSiR, niestety 

jednak takich nie otrzymał.  

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że trudno jest obecnie mówić o planach czy prognozach 

działalności Ośrodka, gdyż jest jeszcze za wcześnie. 

Zastępca Wójta przypomniał, że najważniejsza jest chęć działania – bo jeśli taka jest  to można zrobić 

bardzo dużo i przytoczył przykład powstałej w ostatnich miesiącach i prężnie działającej sekcji tenisa 

ziemnego.  

Skarbnik Gminy podkreśliła, że utrzymanie nowych obiektów wymaga znacznych nakładów 

finansowych, a to przy planowanym – trudnym budżecie może okazać się niezmiernie 

skomplikowane.  

W posiedzeniu uczestniczyła również  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Maria 

Bania, która przedstawiła szczegółowe informacje na temat planowanych wydatków na 2013 rok, 

stanowiące załącznik do niniejszego protokołu.  

Radni wysłuchali przedstawionych informacji. 



Skarbnik Gminy omówiła zadania, które znalazły się w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

2013 rok. 

Bogdan Huczko wyraził wątpliwość związaną z przeznaczeniem środków finansowych na wyposażenie 

kuchni w Sali w Potępie, zaproponował aby rozważyć przeznaczenie ich na wyposażenie hali 

sportowej w Krupskim Młynie.  

Wójt Gminy poinformował, że wyposażenie hali  sportowej będzie przedmiotem jednego z kolejnych 

wniosków Gminy o dofinansowanie. Rozważana jest również możliwość dofinansowania tego zadania 

ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego.  

Bogdan Huczko po zastanowieniu postanowił wycofać swój wcześniejszy wniosek o przeznaczenie 

środków finansowych zamiast na salę gimnastyczną w Potępie to doposażenie hali sportowej w 

Krupskim Młynie. 

Zwrócił uwagę, że nadal stoją przed gminą  takie zagadnienia jak: 

1. zagospodarowanie budynku po byłym SPZOZ w Krupskim Młynie; 

2. opracowanie oferty wykupu gminnych lokali mieszkalnych; 

Klaudiusz Kruszewski wyraził opinię, że zagospodarowanie kuchni w Potępie jest potrzebne i nie 

należy z niego rezygnować. 

Wójt Gminy przypomniał, że dopóki są dostępne środki ze źródeł zewnętrznych to należy z nich 

korzystać i taka właśnie jest i winna być polityka gminy. 

Wójt Gminy przypomniał, że kilka lat temu Rada Gminy podjęła uchwałę o sposobie 

zagospodarowania budynku po byłym SPZOZ w Krupskim Młyn, który  powinien być wykorzystany 

pod działalność związaną z ochroną zdrowia np.; na świadczenie usług opiekuńczo-leczniczych dla 

osób starszych.  

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że jeszcze kilka lat temu zadłużenie Gminy Krupski Młyn 

sięgało ok. 30 % obecnie wynosi  ono prawie 60 %. Podkreślił, że jest to znaczny wzrost.  

Wnioskował o przygotowywanie na kolejne posiedzenia Komisji Stałych materiałów dotyczących 

finansowców gminy  w postaci prezentacji zamiast kserowania ogromnego zestawu dokumentów w  

wersji papierowej. Skarbnik Gminy zapoznał się z przedstawioną propozycją. 

Pytał czy budynek GOKSiR jest własnością Gminy?  Wójt potwierdził, że tak.   

Czy hala będzie zarządzana przez Gminę czy Zespół Szkół w Krupskim Młynie?  Zastępca Wójta 

powiedział, że wszystko wskazuje na to, że hala sportowa będzie funkcjonowała przy Zespole Szkół 

natomiast po zajęciach szkolnych hala będzie do dyspozycji  GOKSiR, który będzie w niej mógł 

organizować  wynikające z harmonogramu  zajęcia sportowo-rekreacyjne dla wszystkich chętnych ze 

szczególnym uwzględnieniem mieszkańców naszej gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy podkreślił, że sprawą niezwykle istotną dla Potępy jest zakup agregatu 

prądotwórczego. Może należałoby zwiększyć dochody ze sprzedaży mienia komunalnego, co 

pozwoliłoby na poprawę sytuacji finansowej.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej zwrócił się z wnioskiem o udzielenie nagrody finansowej dla 

Wójta Gminy za dotychczasowe osiągnięcia.  

Skarbnik Gminy przypomniała, że obecnie, w budżecie gminy istnieje znaczny niedobór środków 

finansowych, który nie pozwala na realizację tego wniosku. Można wrócić do dyskusji nad nim jak 

tylko pojawią się dodatkowe środki finansowe.   

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja postanowiła pozytywnie zaopiniować przedstawiony przez 

Skarbnika projekt uchwały budżetowej na 2013 rok wraz z wieloletnią prognozą finansową.  

 

 



Ad. 2. 

               Sprawy bieżące. 

1. Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jest zwolennikiem wspólnych posiedzeń 

Komisji, które odbywają się przed sesjami Rady Gminy. Zaproponował aby zostawić taką 

formę spotkań. Stwierdził, że obecność wszystkich Kierowników jednostek i referatów 

Urzędu gminy byłaby wskazana na posiedzeniach Komisji, gdyby posiedzenia te odbywały 

się w godzinach pracy Urzędu. W przypadku jednak gdy spotkania odbywają się w 

godzinach popołudniowych trudno byłoby wymagać tej obecności od  kierowników na 

wszystkich posiedzeniach komisji.  

Zastępca Wójta Gminy zauważył, że nic nie stoi na przeszkodzie, żeby Komisje branżowe 

spotykały się również oddzielnie – jeśli tylko będzie taka potrzeba. Natomiast łatwiej jest 

omawiać te same tematy podczas jednego posiedzenia zamiast trzech.  

Bogdan Huczko zwrócił uwagę, że kierownicy powinni być obecni na każdej sesji 

niezależnie od indywidualnego zaproszenia. Istotne jest aby działalność Rady była 

skuteczna i konsekwentna.  

Klaudiusz Kruszewski zaproponował aby kierownicy pojawiali się na posiedzeniach 

Komisji zamiast na sesji.  

2. Henryk Brodziak wnioskował o wyłożenie antypoślizgowej maty w bloku Nr 2 w Ziętku. 

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 
Henryk Brodziak……………………………  
Bogdan Huczko …………………………… 
Wojciech Kruk …………………………….. 
Klaudiusz Kruszewski …………………… 
 
Prot. K. Michałek 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 

 
 

 


